
Trobem-nos a l’Acollidora, Dissabte 23 de juliol

Dia: 23 de juliol de 2022

Hora: 12:00h

Lloc: Centre de Tecnifcacii Esportiva

Assistents:

Adam Tomàs

Carla Bonfll

Miquel Subirats

Agustí Tirado

Núria Ferré

Núria Pla

Inés Martí

Susanna Sancho

Marc Fornis

Ramon Bel

Veïnes i veïns del barri del barri de l’Acollidora

Persona tècnica

Kevin Bernal. Tècnic de Participacii Ciutadana. 



L’Alcalde comença fent una explicacii sobre el funcionament de l’assemblea. Fa uns agraïments a

totes les persones que participen a l’assemblea i cedeix el torn de paraula a la ciutadania.

-Un veí es queixa de que els tràmits de l’Ajuntament han de ser àgils i fàcils, va tenir difcultats a

l’hora de realitzar els tràmits del padri. Explica també que al seu bloc de pisos hi ha uns okupes

que generen problemes i no el deixen dormir. Explica que hi ha tres pisos ocupats i que, amb les

fnestres obertes, se sent tot el soroll.  Demana que es podien haver reunit les persones de la

comunitat de veïns amb l’Ajuntament al primer cas d’ocupacii per mirar de trobar una solucii.

Va haver un conficte quan el propietari d’un pis ocupat va intentar posar una alarma i explica

que la policia local hauria d’haver identifcat a la persona okupa. Explica que per les nits hi ha

delinqüència al barri, que destrossen mobiliari urbà. L’Alcalde explica que, en el cas dels tràmits, és

cert que hi ha lentitud, però que s’està treballant per millorar i que ja s’han implementat millores.

S’està  treballant  en  un  desplegament  molt  ampli  per  incorporar  un  programa  digital  de  gestió

documental. El veí demana també per la manca d’un ala de naixements a l’hospital d’Amposta.

Explica que li hauria agradat que la persona responsable de gestionar el seus tràmits l’hagués

aconsellat  de la documentacii que necessitava amb antelacii per fer-ho tot  més fàcil.  Adam

explica que amb les recomanacions que li ha donat mirarà de millorar el sistema.  Pel que fa al tema

de les  ocupacions  no poden fer  res,  excepte  aturar-les  abans  que passin  si  tenen  constància.  Es

compromet a, com ja s’està fent, gestionar les cinc ocupacions problemàtiques que hi ha a la ciutat . Es

farà pressió als okupes més problemàtics, es faran mediacions i reunions en veïns i veïnes. Pel que fa

al tema de la delinqüència, Adam explica que s’està actuant per engegar un pla de diverses vessants

per treballar la convivència i la bona gestió de l’espai públic. També es treballa molt amb policia local i

es  te  tolerància  zero  amb determinats  temes.  El  veí  exposa  que fa  uns  anys,  a  nivell  laboral  i

econòmic,  el  mirall  d’Amposta  era  Tortosa  i  ara  és  L’Aldea.  Adam explica  que  L’Aldea  té  una

particularitat i és que el Polígon Catalunya Sud, per extensió, pot acollir empreses molt grans. Explica

que l’impacte de totes aquestes grans empreses és territorial, no només municipal.  Finalment explica

que Amposta és l’únic municipi de més de vint-mil habitants que més ha reduït la seva taxa d’atur. 

-Una veïna explica que al carrer on vivia hi ha un taller il·legal de reparacions de vehicles i encara

continua.  Explica que la situacii la coneixia l’ajuntament,  ja  que ella havia parlat en diversos

regidors sobre la problemàtica. A aquell carrer, a l’estiu, passen molts vehicles cada dia a omplir

dipòsits de gasolina. Venien gasoil de forma il·legal. Van haver diverses empreses implicades en

aquell escàndol. Assegura que el taller encara continua i que van maltractar-la a ella i a la seva

família. Demana explicacions a les autoritats sobre perquè no es va fer res i perquè encara no

s’ha  fet  res  del  taller.  També explica  que  al  senyal  d'stop  del  C/Tarradelles  no  para  ningú.

Demana que l’stop es tregui d’allà. Adam diu que mirarà el tema de l’stop per analitzar el cas, si s’ha

d’eliminar. Ho mirarà el regidor de governació i el de serveis .  El regidor Marc Fornós explica que la



situació d’aquell carrer és provisional i que està tancat amb tanques i cons i que quan s’acabi de fer la

rotonda s’haurà de decidir que es farà. Adam en pren nota i es mirarà que s’ha de fer. Pel que fa al

tema del taller, Adam explica que se li va traslladar a l’Inspector de policia i la potestat és seva per

decidir com actuar. Es compromet a tornar-ho a mirar, li demanarà a l’inspector que parli amb la

Guàrdia Civil per estar al corrent del cas.

-Una veïna del C/Sant Cristòfol exposa diversos problemes. Es va prometre una vorera des del

seu carrer cap a la residència d’avis ampla per les persones amb cadira de rodes, encara no està.

Diu que hi ha quatre fanals que fan molta llum a una zona molt concreta, però molts veïns no

tenen prou llum al carrer. Demana també que es netegi el carrer amb més freqüència. La neteja

del carrer no és efcient. Explica que hi ha una claveguera que fa molta olor i demana solucions.

Adam explica que el  carrer en qüestió  forma part d’una zona no urbanitzada.  Explica que aquell

carrer canviarà de recorregut, perquè al pla urbanístic no està contemplat que sigui així. Per tant la

vorera és provisional i no es pot plantejar fer segons quines coses. El que si que es farà serà posar un

accés per a persones amb mobilitat reduïda encara que sigui de forma provisional. Es compromet a

mirar la claveguera per esbrinar que està passant. També es posarà il·luminació provisional. De la

neteja  ho  mirarà  serveis. La  veïna  explica  que  els  treballadors  de  la  residència  deixen  molts

residus; burilles, mascaretes etc. Finalment pregunta per l’estat de la fbra òptica, quan podrà

passar. Adam explica que el tema de la fbra òptica es desplegarà quan hi hagi molta gent interessada

, però es compromet a mirar-ho si hi ha algun punt on es pugui estirar, li traslladarà al regidor de

noves tecnologies. 

-Una veïna del C/ Cristòfol també demana per la claveguera. També demana més seguretat al

carrer, ja que han hagut robatoris. Explica que a una altra residència que té al C/Holanda 72 té

molts nius de brunetes i a l’entrar a casa ha de saltar els excrements dels animals. Adam explica

que hi ha altres blocs on s’han concedit autoritzacions per retirar els nius, ho mirarà. Pel que fa a la

neteja, Miquel Subirats, li demana a la veïna la localització exacta per canviar la freqüència de neteja

de forma estacional, quan els ocells fan niu. 

-Una veïna demana explicacions sobre persones que van a omplir aigua a les fonts.  Adam explica

que potser és gent que no té aigua i que en necessita.

-Un veí demana que es prenguin mesures per millorar la jardineria al municipi. Explica diversos

casos  de  llocs  molt  degradats.  Demana  incorporar  un  jardiner  major  per  assessorar  a  les

persones tècniques en totes les qüestions referents a la jardineria. Demana més sensibilitzacii

pel que fa a l’ús del vehicle privat, en especial dels cotxes. També demana que es respecti el límit

de velocitat de la via. Demana fomentar a les escoles l’ús del transport públic municipal i també



de la bicicleta. Explica que les festes haurien de ser respectuoses amb les persones que viuen

prop d’on es realitzen els espectacles, tant a nivell auditiu com d’horari. Demana explicacions a

l’equip de govern sobre la tradicii de les pubilles. Demana que no es banalitzi la violència oferint

actes taurins.  Adam explica que s’internalitzarà el  servei  de jardineria,  però que s’han incorporat

millores en el servei. Es canviarà determinat arbrat de la ciutat. Explica també que s’estan ampliant

cada cop més els carrils bici per fer un circuit que et permeti desplaçar-te per tota la ciutat. Pel que fa

al tema de les pubilles, explica que s’està treballant per la igualtat. En tema bous, explica que ara

mateix hi ha una situació d’incertesa pel que fa a la seva continuïtat, però que si es continuen fent ho

volen fer amb les majors garanties de seguretat. També diu que s’ofereixen sempre alternatives a les

festes taurines. El veí torna a insistir en el fet de fer festes fns tant tard i amb tant de soroll.

Demana que es netegi el túnel que passa per sota de la n340 de males herbes per poder circular-

hi.   Pregunta també pel rec asfàltic que s’ha posat prop dels Mossos.  Adam explica que aquella

zona no està urbanitzada i que allò és provisional. Des de la Generalitat s’ha aturat durant un any tot

el  desenvolupament  urbanístic  dels  pobles  costaners.  No  s’ha  pogut  treballar  en  ampliacions

urbanístiques  per aquest  motiu.  En aquest  moments  hi  ha un pla per partir  el  desenvolupament

urbanístic de Valletes en dos i poder fnalitzar diversos projectes de construcció. El veí insisteix en que

s’hauria d’apostar per posar zones d’aparcament fora de la ciutat i buidar-la de cotxes. 

-Un veí demana explicacions sobre l’incivisme de les persones que passegen els seus gossos, diu

que no netegen. Demana que sigui obligatori dur una ampolla d’aigua per poder netejar.  Adam

explica que s’està denunciant a les persones infractores. Explica també que hi ha un pla que afecta a

quatre regidories i que pretén treballar la problemàtica no només des de la conscienciació sinó també

des de les sancions, però segurament s’haurà de modifcar l’ordenança. 

-Un veí explica que comparteix la seva preocupacii pel que fa als gossos. Explica que quan surt

per la fnestra a mirar, sent una olor molt forta per culpa del pipican que hi ha prop de casa seva.

També explica que als passos de vianants no hi ha rampes per poder accedir-hi amb facilitat. La

seva dona explica que la gent sempre aparca a l’aturada de l’autobús urbà, la del C/Sebastià Joan

Arbi. Explica que les senyals pintades al terra estan degradades i que la gent sovint no les veu.

Adam es compromet a pintar-la.  També explica que les maquines de la neteja, concretament les

bufadores d’aire,  l’únic  que fan és embrutar més.  Concreta que l’altre dia estaven passant el

bufador a les 15:00h i que molesten a les persones que volen descansar. Adam diu que Miquel ho

revisarà. Pel que fa als passos de vianants, explica que no tots poden estar adaptats però si que és

cert que s’han d’aconseguir fer circuits per a que tothom pugui arribar a tot arreu. Diu que s’està

treballant. El veí explica que al seu carrer, el C/Itàlia, no hi ha cap pas de vianants. Adam explica

que està en vies d’urbanitzar, que encara no està acabat. 



-Una veïna del C/Canàries pregunta per la situacii de la pols de la Cambra Arrossera.  Adam

explica  que  actualment  s’ha  arribat  a  una  denúncia  amb  l’Agència  Catalana  d’Acció  Climàtica  i

l’agència començarà a fer seguiment de la campanya. En cas que la Generalitat li digui a la Cambra

que ha de marxar, està disposada a fer les inversions corresponents. 

-Hi ha dues demanes que es van fer per xarxes socials; La primera demana si el pas de vianants

del C/Itàlia es pot canviar de lloc, ja que està just davant de l’entrada del parking del seu edifci.

Adam es compromet a revisar-ho. L’altra demana és en relacii al supermercat Spar, es demana

posar places d’aparcament per a persones en mobilitat reduïda. Les que hi ha ara mateix estan al

carrer del darrere i ningú les respecta. S’anota.

-Un veí demana si els carrers peatonals poden ser-ho de veritat. Adam explica que a Amposta, els

carrers no són peatonals, són de prioritat invertida. L’Ajuntament es presenta a una subvenció per

posar pilones intel·ligents i lectors de matrícules, així s’evitarà que la gent cometi infraccions. Explica

també que hi ha un problema amb els excessos de velocitat. Comenta que els vehicles de neteja

sovint van en contradireccii i generen problemes. Se’ls farà un requeriment per evitar que torni a

passar. 

-Una veïna explica que diverses persones entren dins al parc a parlar i criden molt. Pregunta si el

parc s’ha de tancar per les nits. Adam explica que la idea és deixar-lo obert per les nits, però s’ha de

controlar l’entrada de vehicles. 

-Una veïna explica que hi ha molta gent adulta que fa les seves necessitats al carrer a ple dia per

llocs visibles. Adam explica que s’està sancionant molta gent per fer les seves necessitats al carrer. 
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